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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

       
Številka: 032-0001/2021-02 

Datum: 4.2.2021 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
15. redne  seje Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v četrtek   

dne  4.2.2021 v dvorani Rudolfa Cvetka v Senožečah. 

 

Sejo je vodila  županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.   

 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BRUNO BOMBAČ  

BRUNO KOCJAN 

DAMIJANA GUSTINČIČ 

IVAN KOVAČIČ 

JERNEJ FRANC PREMRL 

KLEMEN DELAK  

MARTIN PRELC 

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠA SKERBIŠ ŠTOK  

 

Opravičeno odsoten član sveta: 

DOBRIVOJ SUBIČ 

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača 

VESNA PAVLOVČIČ – Občinska uprava  

NATAŠA MACAROL – Občinska uprava  

ROMANA DERENČIN – Občinska uprava  

TATJANA CERKVENIK - zapisničarka  

 

Seja se je pričela ob 17.00.  Navzočih je bilo 10 članov sveta.  

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 15. redne seje  Občinskega sveta Občine 

Divača.  

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

2. Predlog proračuna Občine Divača za leto 2021  

3. Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske 

gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini Divača  

4. Predlog izdaje soglasja k sofinanciranju izvajanja dodatnih programov v letu 2021 v 

občini Divača 

5. Predlog Letnega programa športa v občini Divača za leto 2021 

6. Izvajanje programov javnih del v letu 2021 v občini Divača 

7. Imenovanje : 

http://www.divaca.si/
mailto:obcina@divaca.si
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20%C5%A1porta%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020316503757/
http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/
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- članov v Nadzorni odbor 

- predstavnikov Občine Divača v Svet zavoda Osnovna šola dr. Bogomirja Magajne 

Divača  

8. Poročila odborov in komisij  

9. Pobude in predlogi  

 

Županja je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev zapisnika 14. redne seje OS, ki so ga člani sveta prejeli v gradivu. 

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 

 

Predlagala je glasovanje  

PREDLOG SKLEPA:  Sprejme  se zapisnik  14. redne  seje OS z dne  v predlagani vsebini.   

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo  8  članov sveta  

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je predlagala potrditev dnevnega reda 15. redne seje OS.  

Na predlagan dnevni red  ni bilo pripomb.  

 

Predlagala je glasovanje   

PREDLOG SKLEPA:  V predlagani vsebini se potrdi dnevni red 15. redne seje OS . 

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo  8  članov sveta  

PROTI je glasovalo 0 član sveta.   

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 1 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

        

Županja se je zahvalila občinskim svetnikom za sodelovanje  pri oblikovanju in izvedbi Kulturnega 

praznika  Občine Divača, za opravljeno kvalitetno delo.  

V nadaljevanju je podala kratko poročilo o realizaciji sklepov sprejetih na  14. redni seji Občinskega 

sveta.  Vsi sklepi so bili realizirani.  

Županja je v poročilu o delu  Občinskemu svetu, ki ga poda na vsaki seji in s tem svetnike redno seznanja 

s svojimi aktivnostmi med eno in drugo sejo sveta, povedala, da se je Občina doslej uspela z Državo 

dogovoriti, da bodo  ob gradnji II. tira tovornjaki namesto po glavni cesti med Lokvijo in Divačo vozili 

po stranski cesti, ki pelje v Matavun, ter še, da bo država zgradila pod železnico podhod,  pod katerim 

bo od udornice Risnik proti vhodu v Divaško jamo speljana pešpot in kolesarska pot. Omenila je še, da 

bodo Slovenske železnice na Občino prenesle lastništvo zemljišča ob porušeni vodni postaji, kjer bo 

2TDK uredil turistično info točko. Ko pa bodo v sklopu projekta 2. tira delali finančni načrt za še en tir, 

bodo občine  uveljavljale še omilitvene  ukrepe (umestitev ustreznih  protihrupnih ograj, preplastitev 

cestišč, kolesarskih porti in še česa, kar bi olajšalo bivalne pogoje naših občanov), je pojasnila županja. 

Poročala je še: 

- o nedavni  predstavitvi variant prostorskega načrta za Padež: 1. varianta -  zajezitev Suhorščice in 2. 

varianta - zajezitev Suhorščice in Padeža; 

- v zvezi  projekta izgradnje  vodovoda Brkini, so odobrena sredstva z Ministrstva za okolje in  Vodnega 

sklada, čaka se še regijska sredstva;  

- v  Divači in v Senožečah je bilo izvedeno množično brezplačno  testiranje s hitrimi testi na COVID-

19 za občane  občine Divača. 

- v prihodnjih dneh je dogovorjen sestanek v zvezi projektom Kraška cesta Divača, zamenjalo se je 

projektanta. 
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AD 2 

                PREDLOG PRORAČUNA OBČINE DIVAČA ZA LETO 2021 

 

Uvod v predlagano točko je podala županja Alenka Štrucl Dovgan. Pojasnila je, da predlagan proračun 

predstavlja 6,9 milijona evrov prihodkov in 6,7 milijona evrov odhodkov. V času javne  razgrnitve  je 

bilo  podanih nekaj predlogov in pobud, ki jih je občina nekatere upoštevala, druge postavke je 

spremenila tako, da je denar prerazporedila, nekaterih predlogov pa ni mogla upoštevati.  

Strokovna služba Občine Vesna Pavlovčič je v nadaljevanju podala spremembe vključene v proračun 

Občine Divača  med 1. in 2. obravnavo:  

Občina je zaradi nujnosti sanacije ceste v Gornjih Ležečah zagotovila 14.000,00 € več, zdaj bo na voljo 

34.000,00 € . Tudi za obnovo ceste med Škofljami in Famljami bo postavka višja, namesto 50.000,00 € 

bo znašala  80.000,00 € . 

Prav tako bo za vzdrževalna dela v divaškem in senožeškem vrtcu na pobudo Odbora za negospodarstvo 

namenjenih  24.000,00 €. 

Divaškemu Jamarskemu društvu Gregor Žiberna se nameni  10.000,00 € za pripravo dokumentacije, za 

sanacijo vhodne vrtače, ki je nujno potrebna zaradi varnosti obiskovalcev. 

Za manjše zneske se povišajo nekatere postavke, kot so: za urejanje gozdnih poti, za sanacijo ceste v 

Otoščah, za sofinanciranje političnih strank, za obnovo strehe Gasilskega doma v Senožečah, predvidena 

investicija 7.000,00 €, sredstva se zagotovi iz postavke za vzdrževanje gasilskih vozil. 

Nekatere postavke se je  na podlagi predlogov znižalo: dejavnost nadzornega odbora iz 3.450,00 € na 

1.000,00 €, spominski dan na Kozjanah iz 4.000,00 € na 1.000,00 €, tudi sredstva za protokolarne 

dogodke se zmanjšajo, saj nekateri dogodki zaradi epidemije ne bodo izvedeni, ali pa v manjši meri.  

Nekaj predlogov je morala županja zavrniti. Med njimi je predlog obnova cestišča proti Lažam  

(22.000,00 €), dograditev ekoloških otokov v Otoščah, (10.000,00 €), izvedba neodvisnih meritev hrupa 

zaradi kamnolom Laže (8.000,00 €), izvedba vodovodnega omrežja za pol vasi Gabrče, vključno z 

meteorno kanalizacijo in cestiščem (100.000,00 €) in druge. 

Županja je pojasnila, da novega zadolževanja ne bo. Občini bo v tem letu  zapadlo plačevanje posojil v 

višini 250.000,00 €  in se ne namerava več zadolževati. S strani države bo največji zalogaj denarja 

prejela    za svoj  del povezovalnega vodovoda  Ilirska Bistrica – Rodik. Skupaj bo divaški del vodovoda  

stal 3,9 milijona E, od tega pa bo občina v naslednjih dveh letih sofinancirala s 400.000,00 €. Velik 

zalogaj je, sofinanciranju države navkljub dokončanje kanalizacijskega omrežja vasi Betanja, Škocjan, 

Matavun, za kar bo občin v letošnjem letu porabila še 96.000,00 €. 

Gradnja nove  Čistilne naprav v Divači se bo zamaknila, zato se je znižalo postavko iz 112.000,00 € na 

50.000,00 €. 

Za prizidek k divaški Osnovni šoli, pa je v tem letu za študije  namenjenih 80.000,00 €  

V nadaljnji razpravi so člani Občinskega sveta podali naslednje pripombe: 

Svetnik Bruno Bombač bi rad, da bi krajani izvedli svoje protihrupne meritve zaradi avtoceste, za kar 

bi potrebovali 5.000,00 € proračunskih sredstev.  

Bruno Kocjan je opozoril na potrebno postavitev protihrupne ograje ob avtocesti med Potočami in 

Dolenjo vasjo. 

Klemen Delak je predlagal postavko za geodetske izmere izkopanega materiala iz laženskega 

kamnoloma, 90.000,00 €. Županja je pojasnila, da je ta naložba  vezana na razpis Lokalne akcijske 

skupine. Občina jo bo sofinancirala s 60.000,00 €.  

Bruno Kocjan je podprl vlogo KS Senožeče za odkup prostora v Senožečah, katerem je bila nekoč 

mesnica, predlaga uvrstitev nove  proračunske postavke, ki bo zagotavljala   sredstev v ta namen.  

Martin Prelc je v razpravi povedal, da bo glasoval proti predlaganemu proračunu, ker meni, da ni 

uravnotežen. Moti ga, da se je dalo prednost naložbi v dozidavo šole, namesto čistilni napravi v Divači. 

Občino je zaprosil za demografsko sliko, katere podatki bi upravičili šolski prizidek, vendar je še ni 

dobil. Poleg tega Občina premalo vlaga v vzdrževanje cest. Moti ga tudi, da je bilo svetnikom ob 

predstavitvi gradnje kanalizacije v Betanji, Škocjanu in Matavunu ter večnamenske stavbe v Divači, 

dejali, da bosta narejena zgolj z državnim denarjem, zdaj pa se je izkazalo, da ju sofinancira tudi občina. 

Mirjam Frankovič Franetič je zanimalo začetek postopka in nadaljnji način izvedbe projektov vključenih 

v participativni proračun. 

Direktor Občinske uprave Iztok Felicjan je pojasnil, da bodo takoj po sprejetju proračuna Občine Divača 

za leto 2021, vsi  predlagatelji, ki so bili uspešni in je njihov  predlog uvrščen v proračun 2021, 
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povabljeni na Občino in bodo skupaj s člani Občinske uprave, skrbniki določenih proračunskih postavk,  

dogovorili postopek izvedbe posameznih projektov. 

Damijana Gustinčič je  glede na oba uvrščena predloga v občinskem proračuna, za izvedbo dveh igrišč 

v Gabrovem naselju, predlagala, da je  na tako majhnem prostoru smiselno   izvesti eno kvalitetnejše  

igrišče.  

Član Komisije za participativni proračun Klemen Delak je glede navedenega  pojasnil, da je prvi predlog  

ustrezal vsem pogojem, vendar je lokacija  nekoliko manj primerna, pri drugem predlogu pa je problem 

lastništva parcele, za  kar je bilo rečeno, da se bo  poskušalo urediti.  

Svetniki  za večino sprememb niso imeli pripomb, saj je usklajevanje  predhodno teklo na  matičnih 

odborih in komisijah.  

V nadaljevanju  so predsedniki  delovnih teles  podali sprejete  sklepe posameznih odborov in komisij, 

vezanih na obravnavo proračuna občine Divača za leto 2021. 

Županja je pojasnila, da v kolkikor bo možnost,  se bodo nekateri predlogi lahko vključili v rebalans 

proračuna. 

 

Po zaključeni razpravi je županja  dala na glasovanje  predlagane sklepe vezane na sprejem proračuna 

2021: 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se  Odlok  o proračunu Občine Divača za leto 2021 v predlagani 

obliki. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in začne veljati naslednji dan po objavi.   

 

PREDLOG SKLEPA: Potrdi se Kadrovski načrt za leto 2021 v predlagani obliki. 

 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani obliki se potrdi  Kadrovski načrt v organu Skupne občinske 

uprave – Medobčinski inšpektorat in redarstvo Občin Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in Sežana 

za leti 2021 in 2022. 

 

PREDLOG SKLEPA: Potrdi se Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Divača  za 

leto 2021 v predlagani obliki. 

 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani obliki se sprejme Sklep o določitvi skupne vrednosti 

nepredvidenih pravnih poslov, ki niso zajeti v Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Divača za leto 2021. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 6 članov sveta . 

PROTI  so glasovali  4 člani sveta.  

Sklepi  so bili sprejeti. 

 

 

AD 3 

ODLOK O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE 

OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 24-URNE DEŽURNE 

POGREBNE SLUŽBE V OBČINI DIVAČA 

 

 

Strokovna služba občine Divača Nataša Macarol je podala kratko obrazložitev k predloženemu gradivu 

predlogu Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje obvezne občinske 

gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v Občini Divača.  

Predlagan Odlok je bil predhodno podrobno predstavljen in obravnavan na Odboru za gospodarstvo, 

kmetijstvo in turizem, Odboru za prostorsko načrtovanje in okolje, Odboru za finance in Statutarno 

pravni komisiji. Člani navedenih organov so ga potrdili  v predlagani obliki, razen članov  

gospodarskega Odbora, ki  so ga potrdili s  pripombo v 11. členu odloka in sicer, da se koncesija podeli 

za obdobje 10 let in ne za 15 let, kot je bil podan predlog v odloku. 

Na seji sveta je o predlaganem aktu potekala krajša razprava, v kateri so svetniki razpravljali  predvsem 

o časovnem obdobju podelitve koncesije. Večina svetnikov je podpirala podani predlog, da se koncesijo 
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podeli  za obdobje 15 let, ker so to določilo podprle tudi ostale občine, s katerimi se bo šlo v skupni  

razpis  koncesije za opravljanje navedene dejavnosti v vseh štirih občinah. Z določitvijo15 letne 

koncesije, bi  poenotili določila odloka z ostalimi  tremi občinami.  

 

Po zaključeni razpravi je županja  dala na glasovanje naslednja sklepa  

PREDLOG SKLEPA: Predlog Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za 

opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne službe v občini 

Divača se sprejema po hitrem postopku.  

 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani obliki se sprejme Odlok o predmetu in pogojih za podelitev 

koncesije za opravljanje obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne dežurne pogrebne 

službe v občini Divača.  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 7 članov sveta  

PROTI  je glasoval  1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

PREDLOG IZDAJE SOGLASJA K SOFINANCIRANJU IZVAJANJA DODATNIH 

PROGRAMOV V LETU 2021 V OBČINI DIVAČA 

 

Uslužbenka občinske uprave Romana Derenčin, ki je pri seji sodelovala na daljavo, povezana preko 

Zooma, je prisotnim  predstavila gradivo in dodatne programe. Izpostavila je predlog sklepa o 

sodelovanju Občine Divača v projektih, ki so v nadaljevalni fazi izvajanja in predstavila že izvedeno 

delo ter predstavila potek dodatnih programov v minulem letu z vidika upoštevanja epidemije.  

Gradivo je bilo predhodno podrobno predstavljeno in obravnavano na Odboru za negospodarstvo in 

Odboru za finance. Oba Odbora sta podprla sofinanciranje predlaganega programa dodatnih programov 

in sprejela sklep v predlagani vsebini. 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja  je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  Soglaša se s predlogom izdaje soglasja k sofinanciranju izvajanja dodatnih 

programov v letu 2021 v občini Divača sprejetjem sklepa v predlagani obliki.  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 

          PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI DIVAČA ZA LETO 2021 

 

Uslužbenka Občinske uprave Romana Derenčin  je predstavila predlagani Letni program športa in 

izpostavila izkušnje izvedbe programa v lanskem letu, predvsem z vidika realizacije programov športa 

v času epidemije. Izpostavila je vneseno besedilo glede izvajanja programov športa v času epidemije, 

pomen upoštevanja varnosti, zdravja, zdravega načina dela in življenja, upoštevanja ukrepov za 

zajezitev in omejitev širjenja virusa ter opozorila na možnosti delovanja športne zveze v občini.. Predlog 

dokumenta je bil posredovan v pregled in mnenje tudi izvajalcem programov športa v občini Divači in  

ni bilo prejetih nobenih  pripomb ali predlogov.  

Predlagan dokument so predhodno obravnavali člani Odbora za negospodarstvo in Odbora za finance.  

Po razpravi so soglašali s predlaganim besedilom in soglasno sprejeli podporo predlaganemu dokumentu 

ter ga predlagali v sprejem Občinskemu svetu. 

http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20%C5%A1porta%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020316503757/
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Člani Občinskega sveta na predlagan dokument niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na  glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet občine Divača sprejema in potrjuje LETNI  PROGRAM 

ŠPORTA V OBČINI DIVAČA ZA LETO 2021 v predlagani vsebini. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8 članov sveta. 

PROTI  je glasoval  1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 

IZVAJANJE PROGRAMOV JAVNIH DEL V LETU 2021 V OBČINI DIVAČA 

 

Uslužbenka Občinske uprave Romana Derenčin je podrobno predstavila program javnih del za leto 

2021. Izpostavila je novosti javnega povabila in posebej predstavila javno povabilo za izbor programov 

javnih del za pomoč pri omilitvi posledic epidemije COVID-19 za leto 2021, ki je novost na področju 

izvajanja programov javnih del. Opozorila je na spremembo Javnega povabila, ki je bila objavljena po 

oddaji gradiva za sejo OS in sicer 12. 1. 2021. Prisotne je seznanila s prejetimi in potrjenimi vlogami 

izvajalcev programov javnih del. 

Predlagano gradivo je bilo predhodno  podrobno predstavljeno in obravnavano na Odboru za 

negospodarstvo in Odboru za finance. Oba Odbora sta soglašala s predlogom izdaje soglasja programov 

javnih del v letu 2021 v občini Divača ter predlagala Občinskemu svetu občine Divača sprejem 

predlaganega sklepa. 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 

 

Županja je dala na  glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Soglaša se s predlogom izdaje soglasja programov javnih del v letu 2021 v 

občini Divača in sprejetjem predlaganega sklepa.  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. 

PROTI  je glasoval  1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

                                                         AD 7 

IMENOVANJE ČLANOV V NADZORNI ODBOR IN PREDSTAVNIKOV OBČINE 

DIVAČA V SVET ZAVODA OSNOVNA ŠOLA DIVAČA 

 

Predsednica KMVI Damijana Gustinčič je podala kratko obrazložitev o poteku aktivnosti v zvezi z 

dosedanjimi postopki imenovanja novih članov v Nadzorni odbor. 

Na podlagi  zadnjega objavljenega  poziva,  je KMVI prejela 3 predloge  za imenovanje članov v 

Nadzorni  odbor: 

1. VERICA COLJA, Senožeče 56, 6224 Senožeče – predlagatelj Bruno Kocjan; 

2. NEVA MODIC,  Trg 15. aprila  1/b, 6215 Divača – predlagateljica Nives Skuk; 

3. GREGOR BALAŽIČ, Trg 15. aprila  1/a, 6215 Divača – predlagatelj Gregor Balažič. 

Člani Komisije so obravnavali vse tri prejete predloge in  po razpravi sprejeli sklep, da se v Nadzorni 

odbor imenujeta Verica Colja in Neva Modic, ki izpolnjujeta razpisane pogoje, predlagani kandidat 

Gregor Balažič pa ne ustreza razpisanim kriterijem. 

Sprejeti sklep se predlaga v sprejem Občinskemu svetu.   

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 

 

Županja je predlagala glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA:  V Nadzorni odbor Občine Divača se imenujeta: 

http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/
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1. VERICA COLJA, Senožeče 56, 6224 Senožeče; 

2. NEVA MODIC,  Trg 15. aprila  1/b, 6215 Divača. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 9 članov. 

PROTI  je glasoval  1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je poročilo o delu KMVI v zvezi z imenovanjem članov v javni zavod Osnovna šola 

Divača podala podpredsednica Komisije Nives Skuk. Predsednica  Damijana Gustinčič se je  kot 

ravnateljica  javnega zavoda Osnovna šola Divača,   iz postopka izločila. 

Komisija je prejela 4 predloge za imenovanje članov v navedeni organ:  

1. BRUNO KOCJAN, Senožeče 114, 6224 Senožeče – predlagatelj Jernej Franc Premrl; 

2. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ, Famlje 17, 6217 Vremski Britof – predlagateljica Nives 

Skuk 

3. IVAN KOVAČIČ, Dolnje Ležeče 68, 6215 Divača – predlagateljica Damijana Gustinčič; 

4. URŠKA FLORJANČIČ, Dolnje Vreme 43, 6217 Vremski Britof – predlagateljica Urša Skerbiš 

Štok. 

Vsi predlagani kandidati so ustrezali razpisnim pogojem, zato je Komisija imela težko delo pri izbirnem 

postopku. Na podlagi rezultatov glasovanja  o posameznih predlaganih kandidatih, je KMVI sprejela 

sklep, da se v Svet javnega zavoda Osnovna pila Divača imenujejo: Bruno Kocjan, Ivan Kovačič in 

Urška Florjančič.  

Sprejeti sklep se predlaga v sprejem Občinskemu svetu.   

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 

 

Županja je predlagala glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA: V Svet zavoda Osnovne šole dr. Bogomirja Magajne Divača,  se za štiriletno 

mandatno obdobje, kot predstavnike Občine Divača imenuje:  

1. BRUNO KOCJAN, Senožeče 114, 6224 Senožeče; 

2. IVAN KOVAČIČ, Dolnje Ležeče 68, 6215 Divača; 

3. URŠKA FLORJANČIČ, Dolnje Vreme 43, 6217 Vremski Britof. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 10 članov sveta.  

ZA je glasovalo 10 članov sveta . 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8 

                                      POROČILO ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 15. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda.  

 

 

 

AD 9 

                                                            POBUDE IN VPRAŠANJA  

Občinski svet: 

• Ivan Kovačič: 

V zvezi z izgradnjo II tira, ki bo Občino Divača močno prizadela, je opozoril na temeljitejše spremljanje 

umeščanje II. tira v divaško občino. Izpostavil je, da je ob tem velikem  projektu najbolj prizadeta  

Občina Divača. Že sedaj, ko so se  delali dostopne poti, se je skozi naša naselja peljalo 16 milijonov ton 

tovora oziroma materiala, ko bodo tir gradili pa jih bo 50 milijonov ton.                         



 

 

8 

 

Zato predlaga, naj bomo v občini oprezni in naj se ne zamudi pogajanj  z državo  za omelitvene ukrepe, 

kot smo jih zamudili ob gradnji avtoceste in zato nimamo ne ustreznih protihrupnih ograj, ne ostalega. 

Ocenjuje, da so divaški svetniki o dogajanjih v zvezi izvedbe II. tira premalo obveščeni. 

Predlaga, da državno podjetje 2TDK poroča svetnikom o sprotnih zadevah, da se sprotna poročila in 

dogajanja podajo na pristojnem občinskem odboru in občinskih sejah. 

Predlaga, da se Komisijo za spremljanje izgradnje II tira dopolni in vanjo predlaga še občinskega 

svetnika Bruna Bombača, z obrazložitvijo, da se  predlagani se že vrsto let bori z državo proti negativnim 

vplivom avtoceste v neposredni bližini vasi Dolnje Ležeče.  

 

• Damijana Gustinčič: 

predlaga, da bi v skupino, ki pri gradnji 2. tira zastopa interese Občine Divača povabili še divaškega 

arhitekta Stojana Lipolta, nekdanjega občinskega svetnika in kompetentnega strokovnjaka  v zvezi z 

umeščanjem objektov in infrastrukture v prostor.    

 

• Ivan Kovačič, Bruno Bombač: 

predlagata ureditev  obstoječega ekološkega otoka v Dolnjih Ležečah (v spodnjem delu vasi), zagotovi 

naj se večje število potrebnih zabojnikov za odpadke ( predvsem za kartonsko embalažo, papir in za 

plastiko), ki se kopičijo poleg prepolnih zabojnikov in jih veter raznaša naokrog. 

 

• Bruno Kocjan :  

- opozoril je na katastrofalno stanje ekološkega otoka ob šoli v Senožečah, na problem neločenega    

zbiranja odpadkov; 

- predlaga prestavitev  merilnika hitrosti v kraju Potoče,  zaradi boljše vidljivostim naj se ga postavi 

ob  desno stran vozišča.  

 

• Klemen Delak: 

zanima ga v kakšni fazi postopka je izvedba prehoda za pešce  na cestišču ob trgovini v Senožečah. 

 

• Martin Prelc:  

izpostavil je problem pluženja po posameznih vaseh, kjer  zaradi nedostopnosti večjih kaminov 

koncesionarja, ostanejo  poti neočiščene, zato predlaga da se pluženje po vaseh uredi z zasebniki in ne 

s koncesionarjem. 

 

Odbor za finance: 

• Mirjam Frankovič Franetič: 

opozorila je na novo nastalo odlagališče odpadnega gradbenega materiala ob brežini reke Reke.  

 

Odbor za negospodarstvo:  

• Mirjam Frankovič Franetič:  

opozorila je na še vedno nerešeno stanovanjska problematika družine Mikolj, ki živi v neustreznem in 

neprimernem stanovanjskem okolju, Občina se je skupaj s svetnicami in svetniki vključila v pomoč pri 

iskanju stanovanja za družino, enako je v problematiko vključena tudi Enota Centra za socialno delo v 

Sežani, vendar rešitve še ni. Zavzela se je za pospešeno in razširjeno akcijo pomoči družini.  

 

Odbor za gospodarstvo: 

• Jernej F. Premrl:  

- predlaga, da se cesta na Vremščico iz smeri Gabrč dodatno ustrezno označi; 

- v starem delu vasi Senožeče, med hišnima številkama Senožeče 106 in Senožeče 110 predlaga, da 

se postavi svetilka javne razsvetljave. 

-  

• Benjamin Škrlj:  

sprašuje ali ima Občina Divača sklenjeno koncesijsko pogodbo za vzdrževanje občinskih cest, o 

preveritvi tega predlaga, da v kolikor je mogoče se pluženje po vaseh uredi z zasebniki in ne s 

koncesionarjem. 
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Dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob 19.30   sejo 

končala . 

 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A :  

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.    


